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írásbeli választ igényl ő kérdős

Kövér László,
az (lrszággyiilés elnöke részér e

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyű lésrő l szóló 2012 . évi =I. törvény 42 . §
(S) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtan i

Balog Zoltán emberi erőforrás miniszternek

„Mil en szakmai egyeztetések zajlanak az El 11~l; és a Népesedési Kerekasztal között? ” címmel.

Tisztelt Miniszter Úr!.

Pár hete feltett írásbeli kérdésemre Rétvári Bence államtitkár azt a választ adta, hogy "A Népesedési
Kerekasztal nyugdíjjal kapcsolatos javaslatairól sem a Kormány, sem az EMMI vezetése nem tárgyalt . A
javaslatokat elő ször szakértő i szinten kell megvizsgálni, igy a Kormány nem hozott, nem is hozhatott döntést
arról, hogy a javaslatok bármelyikét be kívánná vezetni . Ha figyelmesen elolvasta volna a nyilatkozatokat ,
akkor láthatná, hogy Nvvák Katalin államtitkár asszony is mindössze a szakmai egyeztetések elinditás faról
beszélt ."

Figyelmesen elolvasva Rétvári Bence államtitkár válaszát, felmerül a kérdés, hogy milyen szakértő i
egyeztetések indultak el, milyen gyakorisággal zajlanak, azon pontosan kik vesznek részt, és várhatóan miko r
zárulnak? Az egyeztetések célja egy kormány-előterjesztés kidolgozása?

Válaszát előre is köszönöm !

Budapest, 2014 . szeptember 2_

Tisztelettel,

Dr. Szél Bernadett
országgyű lési képviselő (LMP)
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